
El ple de Caldes de Malavella en bloc insta Ensenyament a

fer la nova escola Benaula

Reclama que el Govern inici� l'obra enguany i l'Ajuntament buscar�

terrenys per poder reubicar l'institut

Pares i nens van fer una rua per Carnaval per

reclamar el nou centre.

CALDES DE MALAVELLA | E.BATLLE

El ple de l'Ajuntament de Caldes de Malavella (CiU, PSC, PIC, ERC,

ICV i PP) reclama en bloc que la Generalitat comenci d'una vegada

la nova escola Benaula aquest any i l'Ajuntament es compromet a

reubicar l'actual institut en m�duls prefabricats en un altre terreny

per tal d'aix� fer-ho possible.

Aquest clam dels grups municipals arriba mesos despr�s que la

Generalitat anunci�s una par tida de 400.000 euros en el seu

pressupost per fer la primera fase de la nova escola, que ara est�

en barracons, i despr�s que, segons el seu parer, hi hagi "indef inici� i manca de respostes" tant per par t de

l'equip de govern (CiU i PSC) com per par t de la Generalitat sobre el futur centre educatiu.

En una moci� conjunta presentada per par t de la PIC i ERC i que va ser aprovada amb unanimitat de tots els

grups, recorden que malgrat que es faci la nova escola aix� "nom�s paláliaria parcialment la problem�tica

cr�nica de manca d'infraestructures educatives que es pateix al municipi", va destacar la regidora Anna S�bat

(PIC), per� almenys solucionaria la situaci� de m�s de la meitat de l'alumnat de Caldes, que es troba

escolaritzada "en prec�ries instalálacions provisionals".  Aquesta sensaci� �s la que van fer visualitzar en el

carnaval d'enguany pares, mares i alumnes de la Benaula, que disfressats de totxanes i d'obrers van reivindicar

la nova escola al Govern, tal com es va comprometre ara fa dos anys quan es va adjudicar l'obra.

La moci� aprovada tamb� obliga l'equip de govern de Caldes a buscar una soluci� "sense cap cost addicional"

per  reubicar l'insitut. Ja que el centre en m�duls prefabricats ocupa par t del ?terreny on s'ha d'al�ar la nova

escolar, i, segons han denunciat els pares i tamb� alguns pol�tics, temen que no es comenci l'obra perqu� el

solar es trobi ocupat per l'institut. Per aquest motiu, en la moci� es reclama que l'equip de govern liderat per

Salvador Balliu estudi� reutilitzar les actuals instalálacions de l'escola Benaula per a l'institut i  sin� que en menys

d'un any s'anunci� on s'ubicar� f inalment.

A banda, el ple es va comprometre a donar supor t a les futures accions per reivindicar la nova escola que puguin

fer des de la comunitat educativa. I, f inalment, es va arrencar el comprom�s que es crear� una comissi� de

treball on hi haur� els tres representants pol�tics al Consell escolar municipal, un representant dels mestres, un

de la Direcci� escolar, un dels pares, un dels alumnes i un del PAS per aix� vetllar per l'acompliment dels acords

presos.

Des de l'equip de govern, l'alcalde, Salvador Balliu (CiU)  va assegurar que l'Ajuntament fa tot el possible per

desencallar el tema i que t� comprom�s d'inici d'obres aquest any, tot i que com li va reclamar l'edil d'ERC Isabel

Lozano hi ha hagut escoles iniciades i deixades a mitges, i va instar tots els grups a anar una perqu� no passi.

Balliu va afegir que busquen terrenys per a l'institut per� que no urbanitzaran si no hi ha comprom�s que s'al�a

l'edif ici. I el socialista Jos� Fern�ndez ,que tamb� est� al govern, va reclamar que la comissi� que sorgir� de

l'acord es conver teixi en un grup de pressi� i es facin els equipaments educatius. La popular Elizabeth Mesa va

fer pal�s com tots els grups cer ta "desconf ian�a" vers Ensenyament i va reclamar que l'equip de govern s'esforci

per aconseguir els equipaments. I, f inalment, per par t d'ICV Victoriano Ramos va donar ple supor t a la moci� i

va reclamar que tots units juntamet amb la ?comunitat educativa local es lluiti per tal que la Generalitat comenci



el nou colálegi i l'acabi l'any vinent.

Retiren la puja de taxes

Aquest no va ser l'�nic punt sobre Educaci� que es va tractar en el ple d'ahir, sin� que tamb� s'havia de tractar

l'aprovaci� de les taxes de la llar d'infants del curs vinent. ?L'alcalde, per�, va anunciar que es retirava el punt per

trobar una "proposta m�s justa" i dspr�s de rebre'n dels grups de la PIC i ICV, que es debatran en els propers

dies. Cal recordar que el ple preveia apujar la taxa de la guarderia en un 33,9 per cent.
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